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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Ha Ön bevallottan nem ismeri a közoktatási feltételrendszer valóságát, miért akar digitális
táblára költeni 40 milliárdot?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Írásbeli (x/2411 . számú) kérdésemre adott válaszában Ön arról tájékoztatott, hogy nincs
ismeretében annak milyen a hazai közoktatás feltételrendszere . Nínes tudomása arról hány
élet- és hány balesetveszélyes óvoda, iskola működik, nem tudja hány intézményben nem
megfelelőek a higiénés feltételek, hány intézményben nincs tornaterem, hány intézménynek
nem megoldott az akadálymentesítése, hány intézmény nem rendelkezik az eszköz- és
felszerelésjegyzékben előírtakkal, és mekkorára becsülhető az így keletkező költség . Azt
tudja, hogy ha az intézmények kapnak digitális táblát, akkor örülnek neki . Hogyne örülnének.
Annak örülnek, ami jut .

Hogyan lehetséges, hogy Ön mégis digitális táblára akar költeni 40 milliárdot?

Mikorra tervezi digitális táblával ellátni az oktatást?

Mekkora összeget szán tartalomfejlesztésre, és milyen határidővel lesz eredménye?

Mekkora összeget szán a tábla használatához szükséges módszertani felkészítésre, és hány
pedagógus bevonásával, milyen határidőig tervezi megvalósítani?

Hogyan tudja garantálni, hogy 40 milliárd nem lesz kidobott pénz, elégséges mértékben
használható oktatási anyagok és felkészült pedagógusok állnak készen, mire Önök táblákat
kezdenek osztogatni?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . május

Országgyí íés Httr4t49a

Irományszám , 30,2

Érkeze:t : 2007 MA J 1 0

Kérdés


	page 1

